
U s n e s e n í
ze schůze rady města Rájec-Jestřebí dne 11.5.2009

Usnesení č. 1
Rada města provedla kontrolu úkolů z minulých schůzí rady. Rada města bere na vědomí
vyjádření paní Holkové k užívání bytu č. 38 na Komenského ul. 506. Rada města požaduje
vypracování právního rozboru pro možnost podání výpovědi v případě neužívání bytu. Rada
města rozhodla vyžádat vyjádření od nájemkyně bytu č. 38 na Komenského ul. č. 506 zda
trvá důvod pro neužívání obecního bytu a jak dlouho bude tento stav trvat.
Usnesení č. 2
Rada města zhodnotila zasedání zastupitelstva města dne 6.5.2009.
Usnesení č. 3
Rada města projednala a provedla rozpočtové opatření č. 2/2009.
Usnesení č. 4
Rada města rozhodla nezařadit pana Doležela do evidence žadatelů o byt ve vlastnictví
města Rájec-Jestřebí.
Usnesení č. 5
Rada  města  rozhodla  udělit  Cenu  starosty  města  Rájec-Jestřebí  dle  návrhů  ředitele
Gymnázia a Střední odborné školy Rájec-Jestřebí, o. p. s.:

a) slečně Ševčíkové a slečně Dostálové – třída sexta
b) slečně Kučerové – 4. ročník.

Usnesení č. 6
Rada města projednala návrh Základní školy a mateřské školy Rájec-Jestřebí, okres Blansko
na rozdělení hospodářského výsledku a rozhodla převést do Rezervního fondu částku
124.070 Kč, do Fondu odměn částku 40.000 Kč.
Usnesení č. 7
Rada města projednala žádost vedoucí Městské knihovny Rájec-Jestřebí o zrušení pobočky
knihovny v Jestřebí z důvodu velkých provozních nákladů. Rada města rozhodla z důvodu
vysokých provozních nákladů, nízkého počtu čtenářů a nemožnosti zajištění širokého výběru
knih pobočku městské knihovny v Jestřebí zrušit od 1.6.2009.
Usnesení č. 8
Rada města projednala žádost firmy P.K.P. Real, s. r. o. Blansko o pronájem části pozemku
parc. č. 16 ostatní plocha o výměře cca 40 m2 na postavení venkovní restaurační zahrádky.
Rada města rozhodla zveřejnit záměr pronájmu části pozemku parc. č. 16 ostatní plocha o
výměře cca 40 m2 (z celkové výměry 8750 m2) v k. ú. Rájec nad Svitavou.
Usnesení č. 9
Rada města projednala žádost manželů Bílkových o povolení rozsahu střechy rodinného
domu na obecní pozemek. Rada města souhlasí s realizací přesahu střechy cca 30 cm na
pozemek parc. č. 511 v k. ú. Rájec nad Svitavou.
Usnesení č. 10
Rada města projednala opětovnou žádost manželů Součkových o prodej části  pozemku
parc. č. 294/1 v k. ú. Holešín. Rada města revokuje své rozhodnutí o odložení prodeje
uvedeného pozemku a doporučuje zastupitelstvu města jeho prodej za dodržení podmínek
osadního výboru.
Usnesení č. 11
Rada města rozhodla zveřejnit záměr pronajmout od 1. října 2009 pozemky parc. č. 1866/1
ostatní plocha o výměře 820 m2, dále pozemky charakteru trvalý travní porost parc. č.



1868/1 o výměře 2535 m2, parc. č.1876/1 o výměře 3793 m2 a parc. č. 1876/3 o výměře
1301 m2 v k. ú. Rájec nad Svitavou.
Usnesení č. 12
Rada města schválila zápisy provedené v kronikách města Rájec-Jestřebí  za rok 2007,
Karolína a Holešína za rok 2008.
Usnesení č. 13a
Rada města projednala žádost sl. Vašíčkové o příspěvek pro zájmový kroužek v Karolíně.
Rada města rozhodla neposkytnout  finanční  příspěvek,  protože žadatelka nemá právní
subjektivitu a je pouze fyzickou osobou.
Usnesení č. 13b
Rada města projednala žádost OVV ČSSD Blansko o povolení záboru veřejného prostranství
k  postavení  přenosného  stánku  v  rámci  předvolební  kampaně  voleb  do  Evropského
parlamentu. Rada města souhlasí s umístěním stánku na zelené ploše před Restaurací
Kopeček mimo komunikace -chodníky, silnice a parkoviště.
Usnesení č. 13c
Rada města projednala žádost občanského sdružení „Za rozvoj města“ o zapůjčení místní
komunikace ul. Horní za účelem pořádání koloběžkových závodů pro děti dne 23.5.2009.
Rada města souhlasí s krátkodobým užitím této komunikace pro koloběžkové závody dětí
s tím, že pořadatelé zajistí pořádek v ulici Horní a bezpečnost všech účastníků závodů a
budou včas informovat majitele rodinných domů v ulici Horní. Rada města doporučuje do
budoucna zvážit klidnější lokalitu např. ul. Na Vyhlídce.
Usnesení č. 13d
Rada města projednala žádost pana Mazance a sl. Kleinové o vyjádření v souvislosti
s  výstavbou  řadového  rodinného  domu  v  lokalitě  za  ulicí  B.  Němcové.  Rada  města
konstatuje, že pro kolaudaci musí i u štítových stěn rodinné domy odpovídat parametrům
pro energetický průkaz stavby a pověřuje vedoucího stavebního odboru k zaslání odpovědi.
Usnesení č. 13e
Rada města bere na vědomí Zápis ze schůze komise pro občanské záležitosti  ze dne
18.3.2009.
Ing. Pavel Perout v. r. Antonín Hříbal v. r.
starosta místostarosta


